
Protokoll fört vid styrelsemöte med 	 	 	 2022-06-07

KalmarParken - föreningarnas hus	 	 	 Org.nr 802527-5432


Tid och plats: 9:00-12:00	 Serveringspaviljongen, KalmarParken


Närvarande:


Lars Hamrin, Peter Adolfsson, Lene Polteg, Jan Målberg, Göran Stridsberg, Marie 
Fransson, Britt Holgert (från 9:45).


Frånvarande: Veronica Selén Ericsson, John Leo Carter, Tobias Jonsson.


§6 Ordförande Lars Hamrin öppnade mötet.


§57 Som protokollförare för mötet utsågs Lene Polteg.


§58 Godkännande av dagordning.


§59 Justering av protokollet från tidigare styrelsemöte.


§60 Här skulle vi ha fått rapport från kommunen, Sanna Sjöö, Kultur och 
fritidsförvaltningen, som inte kom till mötet.

a. Hörslingan är installerad men är felkopplad.


§61 Mediapaket kanon är inköpt och fungerar utmärkt. Vidare ska vi köpa in högtalare, 
mikrofon och mygga till serveringspaviljongen. Vi beslutar att vi handlar in högtalare, 
mikrofon och mygga för 13 500:-. Det sker ett möte med projektledaren  inför 
nybyggnation av danspaviljongen. Vaktmästarbostaden är färdigrenoverad. Kommunen 
meddelar när inflyttning kan ske.


§67 Rapport om bidragsansökan till Boverket på 300 000:-. Vi har fått löfte om att 
kommunen betalar detta tills att bidraget kommer. Fakturan ska till Boverket. Ny ansökan 
till Boverket på ca 300 000:- har avslagits.


Prioritering från kommunen: Bullerplank ska sättas upp mot Södra vägen under 2022.


Kommunen kommer att utföra det arbete som dom ska göra i Teaterladan under 2023.


Styrelsen ska göra en inventering av det vi har i förråden.


§68 Hyresgäster i vaktmästarbostaden PRO och SKPF. Det lilla rummet ska hyras ut.

Hyreskostnad: 60 000:-/år, 30% billigare för medlemmar.


Mobilt bredband ska dras från danspaviljongen till vaktmästarbostaden när 
danspaviljongen är klar.


§69 Bordlagt ärende: Vi ska städa köket och serveringspaviljongen. Först ska Marie och 
Lars ha ett möte med folkdanslaget för att se vad som är deras i serveringspaviljongen.


Det finns en lista på vad som ska göras i serveringspaviljongen.




Förvaltning: Pärm med avtal och städschema ska finnas i lokalen.


Lars och Marie ska teckna en försäkring för KalmarParkens inventarier.


Att ta upp med kommunen: Storstädning - tvätt av tak och väggar - känsliga målningar.


Ansöka om investeringsbidrag för renovering av ytskikt, kök och hållbar uppvärmning.


Golvet på dansbanan ute är i dåligt skick, trappan är lös och saknar räcke.


Räcke till kökstrappan ska sättas upp. Rullgardiner till fönstren i serveringspaviljongen ska 
köpas in.


§70 Ekonomi: Saldo 33584,75 kr.


§71 KalmarParkens hemsida ska rensas. Ta bort allt gammalt.


§72 Ordförande Lars tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.


Vid protokollet	 	 	 	 	 Ordförande


Lene Polteg	 	 	 	 	 	 Lars Hamrin


 


